
  
 

 
 

Αθήνα, 7 Νοεμβρίου 2023 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 
Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

Θέμα: «Τάχιστη απονομή δικαιοσύνης στα εργατικά ατυχήματα και 

μέτρα αποτροπής αυτών» 

 

 

Τα τελευταία χρόνια στην χώρα μας έχουν αυξηθεί δραματικά τα εργατικά 

ατυχήματα πολλά εκ των οποίων καταλήγουν ακόμα και στον θάνατο 

ανθρώπων, βιοπαλαιστών που απλώς πήγαν για το μεροκάματο, για να 

προσφέρουν ένα κομμάτι ψωμί στην οικογένεια τους.  

Σύμφωνα με τα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ: «Τα εργατικά ατυχήματα στην Ελλάδα 

το έτος 2021 παρουσίασαν αύξηση 12,9% σε σχέση με το 2020. Από το 

σύνολο των 4.475 εργατικών ατυχημάτων του έτους 2021, τα 3.136 

αφορούσαν σε άνδρες και τα 1.339 σε γυναίκες. 

Επίσης, εκρηκτική αύξηση εμφανίζουν τα θανατηφόρα εργατικά δυστυχήματα 

του πρώτους μήνες του 2023, γεγονός που αντιστοίχως καταγράφηκε και κατά 

το προηγούμενο έτος 2022. 

Μόνο τους πρώτους τέσσερις μήνες του έτους, οι νεκροί σε εργατικά 

ατυχήματα έχουν ήδη φτάσει τους 57, ενώ όλο το 2022 ο αριθμός των 

θυμάτων ήταν 104. 

Να σημειωθεί ότι ενώ στην Ε.Ε ο μέσος όρος εργατικών ατυχημάτων είναι στο 

6% στην χώρα μας είναι υπερδιπλάσιος στο 12,6%.  

Η Επιθεώρηση Εργασίας – προκειμένου να αντιμετωπίσει την έκρηξη των 

ατυχημάτων – έχει εντείνει τους ελέγχους ειδικά σε κλάδους, όπως είναι τα 

εργοτάξια, οι κατασκευές και η βιομηχανία τροφίμων. Παρά ταύτα εκτιμά ότι 

αυτό δεν είναι αρκετό, καθώς είναι αδύνατο να υπάρχει ένας επιθεωρητής 

πίσω από κάθε εργασία. 

Ένα άλλο ζήτημα που απασχολεί τους πολίτες είναι η κωλυσιεργία της 

δικαιοσύνης να δικαιώσει τις οικογένειες και τα θύματα με πολλούς εργοδότες 

να πηγαίνουν από αναβολή σε αναβολή και έτσι η αγωνία των ανθρώπων 

αυτών να παρατείνεται.   
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Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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7/11/2023



Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

1. Ποια μέτρα έχει πάρει ή σκοπεύει να πάρει η Κυβέρνηση για την αποτροπή 

ή έστω την μείωση των εργατικών ατυχημάτων στην χώρα μας;  

2. Για ποιον λόγο κωλυσιεργεί η απονομή δικαιοσύνης στους εργοδότες που 

παρανομούν, προσβάλλοντας έτσι την μνήμη των θυμάτων; 

3. Υπάρχει πρόθεση να δημιουργηθεί ειδικό ελεγκτικό σώμα που θα 

ασχολείται μόνο με την εφαρμογή των μέτρων ασφαλείας στους 

εργασιακούς χώρους;   

 
 

 

 

 
 

 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Μανούσος Γεώργιος Β2            

Δυτικού Τομέα Αθηνών 

 




